

59 mm
294 mm

蓝牙耳机专用说明书

蓝牙耳机，创意与科技生活的完美结合。时尚、低调奢华的代名词，为您提供高品质的聆听享受。音质优美、聆听清晰、续航持久、佩戴舒适、聆听美妙音乐，感受健康快乐生活！

CE FC

前言

尊敬的用户：
非常感谢您选用我司立体声蓝牙耳机。请在使用前仔细阅读本说明书，正确操作使用，更好发挥产品性能。我司蓝牙耳机外观设计时尚、小巧便携，音质优美、多功能一体化设计，全系列拥有外观设计专利，系统上采用了行业领先电声技术，使您在居家使用、户外旅行、商务工作中随时随地享受卓越的音响效果，为您的笔记本电脑、数码相机、数码音乐播放器等视听产品提供超值完美的音质，带您聆听美妙音乐，感受健康快乐生活！

注意事项/温馨提示

注意事项：
请在常温环境中存放以及使用本产品；
请勿将本产品暴露在雨中之潮湿环境中；
请勿丢弃，避免因跌落造成产品损坏；
请勿自行拆解、修理和改造本产品；
请勿使用化学溶剂擦拭本产品；
如有需要，请使用输出电压DV5V的USB电源充电器来充电；

产品描述

产品名称：立体声蓝牙耳机
蓝牙版本：V4.1
充电方式：电源适配器输出(DC 5V1A)
电池指标：高性能聚合物锂电池
蓝牙指标：Class 2
支持协议：Headset/Handsfree/A2DP/AVRCP
APT-X
持续通话时长：约10小时
持续播放时长：约15小时
待机时长：约320小时

■该款蓝牙耳机能接收来自手机、笔记本电脑及其他蓝牙设备的音频。(AV DONGLE-一般DONGLE)
■与PC蓝牙DONGLE配对连接后：可以播放电脑的各种音频也可以用来语音聊天，实现无线QQ、MSN、SKYPE。

请勿随意丢弃，或置于高温(温度高于60度)与火中，以免引起危险！

产品示意图

佩戴示意图

首先将耳机轻轻塞入耳朵，然后将耳机调整到舒适位置即可。

功能介绍

- ※开机-长按多功能键约3秒，蓝灯跳闪三下；
- ※关机-长按多功能键约3秒，红灯跳闪三下；
- ※接听电话-按手机接听键接听或短按耳机多功能键接听
- ※拒接电话-按手机挂断键挂断或短按耳机多功能键挂断
- ※拒接电话-按手机挂断键挂断或短按多功能键约3秒拒接
- ※末码拨号-双击多功能键针对最后一个拨出的电话号码进行重拨
- ※音乐播放-在音乐播放状态下短按多功能键可进行播放/暂停
- ※翻曲选择-播放中长按“音量+”约2秒进入下一曲 长按“音量-”约2秒进入上一曲
- ※音量调节-短按“音量+”或“音量-”对音量进行调节，每按一次音量增加或减少一格

注意：手机的品牌或菜单功能不同，蓝牙耳机的使用方法将有不同，请仔细阅读您的手机使用说明书。

废弃电器处理

废弃电器和电子设备
本产品附有如下标示的产品，寿命结束时不应与其他家庭废物一起处理。

废弃电器处理 售后服务系列说明

售后服务系列：
1. 咨询服务：用户在使用产品前，请仔细阅读本产品的使用说明书。
2. 包换服务：包换期内(自购机之日起七日内)，正常使用出现了非人为故障，请保持产品、配件和包装的完整(若外观不损坏、做保修处理)经检查确认故障后，可选择换货或维修，用户可到当地授权经销商处联系处理。
3. 保修服务：保修期内，正常使用出现的非人为故障，均可享受免费保修服务(主机一年内免费保修，若人为损坏，做收费维修处理)。

语音提示

- ※当耳机时，耳机会自动语音提示：“开机”。
- ※当关机时，耳机会自动语音提示：“关机”。
- ※当配对成功时，耳机会自动语音提示：“已连接”。
- ※当电量低时，耳机会自动语音提示：“电量低”。
- ※当来电时，耳机会语音播报来电号码。

蓝牙配对步骤

- ※蓝牙首次配对时，请将蓝牙耳机和手机的距离控制在1米的范围内；
- ※关机状态下长按多功能键蓝牙耳机进入配对状态(红蓝灯交替闪烁)；
- ※开启手机蓝牙功能。
- ※搜索蓝牙耳机。
- ※选择相对型号蓝牙耳机。
- ※输入配对密码“0000”(有些手机需要密码配对，有些手机不需要密码配对)。
- ※配对成功后，请重置上述操作；
- ※如果配对成功后，蓝灯跳闪。

一个耳机连接两个手机

- ※按配对步骤，用A手机配对连接耳机，连接成功后关掉手机，再次打开耳机并使其进入配对状态，此时用B手机进行配对连接耳机；
- ※连接成功后再关掉手机，再次打开手机电源，看到蓝灯闪烁一次后松手，这次无需进入配对状态，耳机会自动同时回连上A/B两部手机，此时A/B任何一部手机来电都可以接听通话；

备注：两台手机同时使用一台蓝牙耳机，部分功能将受到限制。
耳机使用充电电，在首次使用蓝牙之前，必须给电池充电。
※将充电线插入耳机充电接口。
※充电时，红灯亮。
※耳机充足电，大约需要2小时。
※充满电后红灯熄灭，蓝灯亮。

59 mm
294 mm

Bluetooth Earphone

CE FC

Preface

Dear user:
Thank you for your choice of stereo Bluetooth headset, please read this manual before using, correct operation, better play superior product performance. Our Bluetooth headset brilliant fashion design, small size, portability, pure quality, multifunctional integration design, full series have design location, system with leading electro acoustic technology, make you in the home use, outdoor travel, business work to enjoy anytime, anywhere excellent sound effects, provide value perfect sound quality for your laptop, digital music players, audio-visual products, take you to listen to wonderful music, feel healthy and happy life!

Product Description

Product Name: stereo Bluetooth headset Bluetooth version: V4.1
Charging mode: power adapter output (DC 5V1A)
Battery: high performance lithium polymer lithium battery
Bluetooth target: Class 2
Support protocol: Headset/Handsfree/A2DP/AVRCP APT-X
Duration: about 15 hours
Standby time: about 320 hours

■The Bluetooth headset can receive audio from mobile phones, laptops and other Bluetooth devices.
[DONGLE: AV general DONGLE]
■And PC bluetooth dongle paired connection: can play a variety of computer audio can also be used for voice chat, to achieve wireless QQ, MSN, Skype.

Product schematic

Wear schematic

Insert the earbud, and rotate the headset to achieve an optimal fit.

Features

- Power on - long press the power on button for 3 seconds until the blue indicator light flashes.
- Power off - long press the power on button for 3 seconds until the red indicator light flashes.
- Power on - long press the power on button for 3 seconds until the blue indicator light flashes.
- Answering a call - Press the answer key on your phone or short press the MFB button on your headset or say.
- Ending a call - Press the end key on your phone or short press the MFB button on your headset.
- Rejecting a call - Press the end key on your phone or long press the MFB button for 3 seconds on your headset or say.
- Redialing the last called number - Double press the MFB button when headset is in standby mode.
- Play/Pause - When you are listening to the music from the headset, you can short press the MFB button to play and pause.
- Previous/Next Track - previous Track when press the "Volume up" 2 seconds, Next Track when press the "Volume up" 2 seconds.
- Volume control - volume will be "up" when short press the "Volume up" 2 seconds.

Features

- When the headset is on, there will be the automatic voice prompt: power on.
- When the headset is off, there will be the automatic voice prompt: power off.

废弃电器处理

废弃电器和电子设备
本产品附有如下标示的产品，寿命结束时不应与其他家庭废物一起处理。

废弃电器处理 售后服务系列说明

售后服务系列：
1. 咨询服务：用户在使用产品前，请仔细阅读本产品的使用说明书。
2. 包换服务：包换期内(自购机之日起七日内)，正常使用出现了非人为故障，请保持产品、配件和包装的完整(若外观不损坏、做保修处理)经检查确认故障后，可选择换货或维修，用户可到当地授权经销商处联系处理。
3. 保修服务：保修期内，正常使用出现的非人为故障，均可享受免费保修服务(主机一年内免费保修，若人为损坏，做收费维修处理)。

语音提示

- ※当耳机时，耳机会自动语音提示：“开机”。
- ※当关机时，耳机会自动语音提示：“关机”。
- ※当配对成功时，耳机会自动语音提示：“已连接”。
- ※当电量低时，耳机会自动语音提示：“电量低”。
- ※当来电时，耳机会语音播报来电号码。

蓝牙配对步骤

- ※蓝牙首次配对时，请将蓝牙耳机和手机的距离控制在1米的范围内；
- ※关机状态下长按多功能键蓝牙耳机进入配对状态(红蓝灯交替闪烁)；
- ※开启手机蓝牙功能。
- ※搜索蓝牙耳机。
- ※选择相对型号蓝牙耳机。
- ※输入配对密码“0000”(有些手机需要密码配对，有些手机不需要密码配对)。
- ※配对成功后，请重置上述操作；
- ※如果配对成功后，蓝灯跳闪。

一个耳机连接两个手机

- ※按配对步骤，用A手机配对连接耳机，连接成功后关掉手机，再次打开耳机并使其进入配对状态，此时用B手机进行配对连接耳机；
- ※连接成功后再关掉手机，再次打开手机电源，看到蓝灯闪烁一次后松手，这次无需进入配对状态，耳机会自动同时回连上A/B两部手机，此时A/B任何一部手机来电都可以接听通话；

备注：两台手机同时使用一台蓝牙耳机，部分功能将受到限制。
耳机使用充电电，在首次使用蓝牙之前，必须给电池充电。
※将充电线插入耳机充电接口。
※充电时，红灯亮。
※耳机充足电，大约需要2小时。
※充满电后红灯熄灭，蓝灯亮。

Service Regulations and Explanation

After sales service regulations:
1. Advisory services: users in the use of the product, please read carefully the use of this product manual.
2. Replacement service: the replacement period (from the date of purchase from within seven days), normal use non-human fault, please keep the products, accessories and packaging complete (if the appearance is not damaged, warranty after fault check, choose a replacement or repair. The user can when authorized dealers contact and processing.
3. warranty: warranty period, normal use of nonhuman fault, can be sold free warranty service (that within one year free warranty, if the man-made damage, maintenance fees treatment).
4. Subscription service: product since the date of purchase play a year to three years, failure can be maintenance fees, users need to pay a fee for the components resulting from the maintenance, transportation costs and labor costs.
5. The following is not within the scope of the three package, the company provides paid services:

①Over three packages
②After Three Guarantees certificate, or the serial number and the product itself does not match
③Unexpected factor or man-made damage to the product (e.g., the failure caused by the use of manual operation, maintenance or storage, installation error, access to the inappropriate power, water, etc.)
④Invalid three package of documents and valid invoices (except for the service period except for the products.
⑤Because of irresistible earthquake, fire, floods, lightning and other products caused by failure or damage.
⑥Without the company's permission, unauthorized demolition, repair or modification.
On the after-sales service note:
1. To the date of purchase vouchers or purchase invoice, can not provide valid proof, to the production date.
2. The quality of the problem does not include the user's personal quality, tone and other subjective differences
3. Shell, the package is not within the scope of warranty service.

FCC STATEMENT:

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
Reorient or relocate the receiving antenna.
Increase the separation between the equipment and receiver.
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.